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Dato: 30. mai 2022 
 
Høringssvar - forslag til endringer av verneforskrift for Blankvann landskapsvernområde med 
plantelivsfredning 
 

Vi viser til høring av forslag til endringer av verneforskrift for Blankvann 
landskapsvernområde med plantelivsfredning, med frist for innspill 30. mai 2022. 
 
Skiforeningen er positive til at det åpnes for sykling på sykkelstier innenfor 
landskapsvernområdet. Verneforskriften vil da bli mer i tråd med dagens faktiske bruk av 
området, hvor det er mange som sykler. Etablering av sykkelsti vil kanalisere ferdselen inn i 
den tilrettelagte traseen, og dermed kunne bidra til å redusere slitasjen på øvrige områder 
innenfor landskapsvernområdet. 
 
For Skiforeningen er det samtidig viktig å presisere at en eventuell etablering av sykkelsti i 
traséer der det også går skiløyper må skje i tett dialog med Skiforeningen. Dette er viktig for å 
sikre at etablering av en sykkelsti gjøres på en måte som også bedrer forholdene for 
løypepreparering i traséen.  
 
Skiforeningen ber samtidig om at Statsforvalteren vurderer forskriftsendringer på noen flere 
områder, som vil forenkle løypearbeidet i landskapsvernområdet. Skiforeningen mener at 
disse endringene kan gjøres på en måte som ikke forringer verneverdiene i 
landskapsvernområdet.  
 
Merking, rydding og vedlikehold av eksisterende løyper 
I dag følger det av verneforskriften § 5 punkt 3 at forvaltningsmyndigheten kan gi tillatelse til 
«vedlikehold, rydding, merking og omlegging av eksisterende stier og løyper». Skiforeningen 
ber Statsforvalteren vurdere om vedlikehold, rydding og merking av eksisterende stier og 
løyper kan flyttes til § 4 som et generelt unntak fra vernebestemmelsene. Dette er tiltak som 
gjøres for å opprettholde eksisterende standard på løypene. Siden bestemmelsen er knyttet til 
eksisterende stier og løyper, ber Skiforeningen om at Statsforvalteren vurderer om dette er 
aktiviteter som kan gjennomføres uten at det vil ha negativ innvirkning på verneverdiene. 
Dette vil også samsvare bedre med at vedlikehold av veier, bygninger, anlegg og hager kan 
gjennomføres uten dispensasjon fra vernebestemmelsene. 
 
Oppgradering av eksisterende løyper 
I dag regulerer ikke verneforskriften oppgradering av eksisterende løyper, og for å 
gjennomføre oppgradering av løypene, er Skiforeningen avhengig av å få dispensasjon etter 
den generelle dispensasjonshjemmelen i naturmangfoldsloven § 48. Det har tidligere vært gitt 
dispensasjon for oppgradering av skiløyper innenfor landskapsvernområdet. Skiforeningen 
foreslår at verneforskriften § 5 punkt 3 endres til også å inkludere oppgradering av løypene, 
slik at det fremgår klart av forskriften at dette er et tiltak forvaltningsmyndigheten kan gi 
dispensasjon til etter en konkret vurdering av tiltaket. 
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Utplassering av kjentmannsposter 
Utplassering av kjentmannsposter eller andre turposter er ikke regulert i forskriften. 
Skiforeningen mener at slike poster normalt kan plasseres uten at det kommer i konflikt med 
formålet med vernet. Vi ber om at Statsforvalteren vurderer om utplassering av slike poster 
kan tillates innenfor verneområdet. Vi foreslår at forskriften får et nytt punkt i § 4 om at 
«utplassering av tur- og orienteringsposter, dersom det ikke forringer verneverdiene angitt i 
verneformålet» er med i opplistingen over hvilke aktiviteter verneområdet ikke er til hinder 
for. 
 
 
Med vennlig hilsen 
FORENINGEN TIL SKI-IDRETTENS FREMME 
 

 

 
Kristine Grønlund, fagansvarlig naturforvaltning og klima 

Tlf: 47 30 06 94. E-post: kristine.gronlund@skiforeningen.no 
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